

ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta:	4
Carácter de la sesión:	Ordinaria
Fecha de la sesión:	24 de Abril de 2023
Hora inicio/fin:	19:30 – 20:50
Lugar:	Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez	Presidente (PSOE)
D. Vicent Francesc Sales Mateu	Concejal (P Popular)
Dª. Marinela Mónica Barabás	Vocal (Alcaldía)
Dª. Lorena Bachero Colomer	Vocal (Alcaldía)
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D. Francisco Martínez Gómez	AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
Dª. Concepción Guillamón Albalate	AVV La Choquera

Miembros ausentes:

Dª. Verónica Ruiz Escrig	Vicepresidenta (Compromís)
D. Casto Moya Macias	Vocal (PSOE)
Dª. Irene Gómez Santos	Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual	AMPA Ceip Vicente Artero

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:

Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del día establecido:

1º.- APROBACIÓN DE LA ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 27 DE MARZO DE 2023.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 27 de marzo de 2023, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que en breve tendrán la solución con respecto al servicio de autobús en las urbanizaciones de montaña, por lo que están hablando con el gerente de la empresa para cerrar el acuerdo.



3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria, se procede a la lectura de las contestaciones derivadas de los distintos negociados, en relación a los ruegos y preguntas formuladas por los miembros de la Junta.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, informa que en relación a la zanja que se está abriendo en la zona de la Cuadra Casaña, indica que lleva mucho tiempo abierta incluso por la noche, con el peligro que ello conlleva, además de no estar señalizada. Solicita la revisión de un inspector para comprobar la situación en la que se encuentra y valorar si es necesario o no una mejora en cuanto a la señalización, seguridad y cierre de la zanja.

Pregunta que cuando vendrán a tirar la solera de hormigón en la plaza donde está la caseta para fiestas.

Reitera que en la Cuadra Casaña, deben ser revisadas las señales verticales, sobre todo para la circulación de camiones.

La Sra. Lorena, Vocal (Alcaldía), reitera la peligrosidad de circulación existente en la Cuadra la Salera, concretamente en la salida del Centro Comercial La Salera, entre ambas rotondas.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, informa que ya están pintando la caseta de madera, que falta por pintar el techo, pero hay dos pilares que parece ser están carcomidos, que visto aquello puso un SMC para que se tenga en cuenta, además el servicio de Brigadas Municipales, que estaban allí también son conocedores.

Vuelve a informar que en la zona de contenedores hay veces que la gente tira no solo basura, sino enseres y en ocasiones es un foco de vertedero descontrolado, por lo que pregunta si es posible la instalación de una cámara o de forma provisional instalar un cartel en el que se indique "Zona vigilada por cámaras". Dicha petición ha sido formalizada a través de instancia al Ayuntamiento, con registro de entrada 26467, en fecha 22 de abril de 2023.

En mayo de 2022, presentó un proyecto para hacer actividades en verano y pregunta se ha sido de ese proyecto.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, indica que hace un tiempo se puso un anclaje en la calle Canet Lo Roig 49, para poder poner el palo de embolar toros; ahora solicita dos anclajes más, concretamente uno en calle Cintorres y otro más en la calle Canet Lo Roig. El Presidente comenta que se le llame por teléfono para concretar la ubicación de los mismos además indica que lo habló con un trabajador de Brigadas, concretamente el cerrajero y este le indicó que lo solicitara por escrito.

El Sr. Francisco Martínez, representante de la AVV San José Obrero, Ctra. Alcora y adyacentes, indica que en la Cuadra la Torta, desde el cruce que gira hacia Grans i Menuts, siguiendo por la misma Cuadra, unos 10 o 15 metros más adelante, hay un entrador a la izquierda que va hacia un camino donde hay huertos, concretamente allí, hay un reguero que está elevado sobre la calzada unos 15 centímetros, y que como han cambiado todas las direcciones desde que se adecuó el acceso al colegio, es peligroso.



hacer dicho giro, porque tienen que maniobrar en mitad del camino. Por todo ello solicita si ese reguero se puede rebajar de alguna forma.

Al igual que el presidente del Grupo Reyes, solicita que se señalice mejor la calle, puesto que los camiones circulan sin respetar señales.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y adyacentes, reitera la petición de que se instale una plataforma de goma elevada en la Avda. Espronceda, a la altura del número 3.

Reitera el problema sobre las juntas de dilatación de la calle Pintor Oliet, a lo que el Presidente contesta que Adif está elaborando un proyecto incluso que se está licitando, pero que es un proyecto ambicioso por el alto coste y la mejora que pretenden hacer.

Solicita la limpieza de la cuneta en Camino Collet y Cuadra Segunda, indicando que ya ha sido solicitado a través de SMC 23004496, en fecha 24 de abril de 2023.

Indica que estamos prácticamente en mayo y que todavía no se ha terminado con la poda en toda la ciudad, por lo que eleva la propuesta de que se inicie los trabajos de poda en septiembre para ir con más tiempo y más desasosiego. A lo que la Presidenta de la Choquera indica que lo más propio sería dotar de más personal para ese momento de poda.

Informa que en el barrio del Roser, hay un vecino que es herrero y que ha observado que cuando llueve las trapas, por la presión del agua se salen se desplazan, con el peligro que ello conlleva, por lo que ha estudiado el hacer una pequeña perforación en el centro de la trapa para que salga por allí dicha presión pero la trapa no se desplace de su sitio.

Se abre debate sobre los contenedores de escombros indicado que a la hora de ser instalados, se debería tener en cuenta si la calle tiene una o dos vías de circulación, sobre todo porque si se pone en la de dos vía, cuando los camiones van a recoger la basura, no obstaculizan el tráfico. También indica que los contenedores subterráneos deberían ser recogidos a partir de las 09:00 horas y no antes, puesto que es horario de que la gente se desplaza para ir a los trabajos e incluso para llevar a los niños al colegio. También indica que los contenedores subterráneos apenas tienen beneficios, puesto que uno de los problemas de estos es que cuando llueve el agua siempre se queda estancada, produciéndose así un foco de insalubridad y mosquitos, además a la hora de sacar y meter dichos contenedores, al no ir con cuidado, éstos rompen las baldosas.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal (P Popular), indica que los vecinos de la zona de la Universidad Jaume I están molestos por la ubicación de los contenedores de basura situados en la calle Josep Bertomeu esquina calle Josep Martí Mulet, puesto que los propietarios de la cafetería Tram's tiran la basura, sobre todo el vidrio, cuando finalizan la jornada de trabajo, generando ruido y molestias a los mismos, por lo que proponen que se cambie la ubicación de dichos contenedores en la acera contraria, que es mucho más ancha y está más alejada de las ventanas de los vecinos, para así evitar ruidos.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veinte horas y cincuenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.



ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta:	4
Caràcter de la sessió:	Ordinària
Data de la sessió:	24 abril 2023
Hora inicie/fi:	19:30 – 20:50
Lloc:	Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

Sr. José Luís López Ibáñez	President (PSOE)
Sr. Vicent Francesc Sales Mateu	Regidor (P Popular)
Sra. Marinela Mónica Barabás	Vocal (Alcaldia)
Sr. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser i ady.
Sr. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
Sr. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reis i Ctra. l'Alcora
Sr. Francisco Martínez Gómez	AVV Gpo.S José Obrero, C l'Alcora i ady
Sra. Concepción Guillamón Albalate	AVV La Choquera

M*embros absents:

Sra. Verónica Ruiz Escrig	Vicepresidenta (Compromís)
Sra. Lorena Bachero Colomer	Vocal (Alcaldia)
Sr. Casto Moya Macias	Vocal (PSOE)
Sra. Irene Gómez Santos	Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Sra. Rosa Lidón Ejarque Gual	AMPA Ceip Vicente Artero

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:

Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia establert:

1r.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 27 DE MARÇ DE 2023.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 27 de març de 2023, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que en breu tindran la solució respecte al servei d'autobús a les urbanitzacions de muntanya, per la qual cosa estan parlant amb el gerent de l'empresa per a tancar l'acord.





3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària, es procedeix a la lectura de les contestacions derivades dels diferents negociats, en relació als precs i preguntes formulades pels membres de la Junta.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, informa que en relació a la rasa que s'està obrint en la zona de la Quadra Casaña, indica que porta molt temps oberta fins i tot a la nit, amb el perill que això comporta, a més de no estar senyalitzada. Sol·licita la revisió d'un inspector per a comprovar la situació en la qual es troba i valorar si és necessari o no una millora quant a la senyalització, seguretat i tancament de la rasa.

Pregunta que quan vindran a tirar la solera de formigó en la plaça on està la caseta per a festes.

Reitera que en la Quadra Casaña, han de ser revisades els senyals verticals, sobretot per a la circulació de camions.

La Sra. Lorena, Vocal (Alcaldia), reitera la perillositat de circulació existent en la Quadra la Salera, concretament en l'eixida del Centre Comercial La Salera, entre totes dues rotondes.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Joquera, informa que ja estan pintant la caseta de fusta, que falta per pintar el sostre, però hi ha dos pilars que sembla ser estan corcats, que vist allò va posar un SMC perquè es tinga en compte, a més el servei de Brigades Municipals, que eren allí també són coneixedors.

Torna a informar que en la zona de contenidors hi ha vegades que la gent tira no sols fem, sinó estris i a vegades és un focus d'abocador descontrolat, per la qual cosa pregunta si és possible la instal·lació d'una cambra o de manera provisional instal·lar un cartell en el qual s'indique "Zona vigilada per cambres". Aquesta petició ha sigut formalitzada a través d'instància a l'Ajuntament, amb registre d'entrada 26467, en data 22 d'abril de 2023.

Al maig de 2022, va presentar un projecte per a fer activitats a l'estiu i pregunta s'ha sigut d'aquest projecte.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, indica que fa un temps es va posar un ancoratge al carrer Canet lo Roig 49, per a poder posar el pal de *embolar bous; ara sol·licita dos ancoratges més, concretament un en carrer *Cintorres i un altre més al carrer Canet lo Roig. El President comenta que se li telefone per a concretar la ubicació dels mateixos a més indica que ho va parlar amb un treballador de Brigades, concretament el manyà i est li va indicar que ho sol·licitara per escrit.

El Sr. Francisco Martinez, representant de l'AV San José Obrer, Ctra. l'Alcora i adjacents, indica que en la Quadra la Coca, des de l'encreuament que gira cap a Grans i Menuts, seguint per la mateixa Quadra, uns 10 o 15 metres més endavant, hi ha un



entrant a l'esquerra que va cap a un camí on hi ha horts, concretament allí, hi ha una reguera que està elevat sobre la calçada uns 15 centímetres, i que com han canviat totes les direccions des que es va adequar l'accés al col·legi, és perillós fer aquest gir, perquè han de maniobrar a la meitat del camí. Per tot això sol·licita si aqueixa reguera es puc rebaixar d'alguna forma.

Igual que el president del Grup Reis, sol·licita que se senyalitze millor el carrer, ja que els camions circulen sense respectar senyals.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Grup Roser, Ctra Borriol i adjacents, reitera la petició que s'instal·le una plataforma de goma elevada en l'Av. Espronceda, a l'altura del número 3.

Reitera el problema sobre les junes de dilatació del carrer Pintor Oliet, al que el President contesta que Adif està elaborant un projecte fins i tot que s'està licitant, però que és un projecte ambiciós per l'alt cost i la millora que prenen fer.

Sol·licita la neteja de la cuneta en Camí Collet i Quadra Segona, indicant que ja ha sigut sol·licitat a través de SMC 23004496, en data 24 d'abril de 2023.

Indica que estem pràcticament al maig i que encara no s'ha acabat amb la poda en tota la ciutat, per la qual cosa eleva la proposta que s'inicie els treballs de poda al setembre per a anar amb més temps i més desassossec. Al que la Presidenta de la Joquera indica que el més propi seria dotar de més personal per a aqueix moment de poda.

Informa que en el barri del Roser, hi ha un veí que és ferrer i que ha observat que quan plou les trapes, per la pressió de l'aigua s'ixen es desplacen, amb el perill que això comporta, per la qual cosa ha estudiat el fer una xicoteta perforació en el centre de la trapa perquè isca per allí aquesta pressió però la trapa no es desplace del seu lloc.

S'obre debat sobre els contenidors d'enderrocs indicat que a l'hora de ser instal·lats, s'hauria de tindre en compte si el carrer té una o dues vies de circulació, sobretot perquè si es posa en la de dues via, quan els camions recolliran el fem, no obstruirien el trànsit. També indica que els contenidors subterrànies haurien de ser recollits a partir de les 09.00 hores i no abans, ja que és horari que la gent es desplaça per a anar als treballs i fins i tot per a portar als xiquets al col·legi. També indica que els contenidors subterrànies a penes tenen beneficis, ja que un dels problemes d'aquests és que quan plou l'aigua sempre es queda estancada, produint-se així un focus d'insalubritat i mosquits, a més a l'hora de traure i ficar aquests contenidors, al no anar amb compte, aquests trenquen les rajoles.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Regidor (P Popular), indica que els veïns de la zona de la Universitat Jaume I estan molestos per la ubicació dels contenidors de fem situats al carrer Josep Bertomeu escaira carrer Josep Martí Mulet, ja que els propietaris de la cafeteria Tram's tiren el fem, sobretot el vidre, quan finalitzen la jornada de treball, generant soroll i molèsties a aquests, per la qual cosa proposen que es canvie la ubicació d'aquests contenidors en la vorera contrària, que és molt més ampla i està més allunyada de les finestres dels veïns, per a així evitar sorolls.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores i cinquanta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.

